

**Disclosure of Material Information****الإفصاح عن معلومات جوهرية****To: Bahrain Bourse****السادة / بورصة البحرين**

Bahrain Middle East Bank B.S.C would like to announce the following material information:

تعلن شركة بنك البحرين والشرق الأوسط ش.م.ب. عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبين تفاصيلها أدناه:

Date	8 – 4 – 2021	التاريخ
Company Name	Bahrain Middle East Bank B.S.C. بنك البحرين والشرق الأوسط ش.م.ب.	إسم الشركة
Trading Code	BMB	رمز التداول
Subject	BCDR Awards BMB with \$US 4,121,540.14 plus legal interest in Dispute أمرت غرفة البحرين لتسوية المنازعات بدفع 4,121,540.14 دولار أمريكي بالإضافة إلى احتساب الفائدة القانونية في الدعوى	الموضوع
Material Information	<p>The BCDR has issued its judgement on 1st February 2021 in favor of Bahrain Middle East Bank B.S.C. in relation to the legal case filed by Bahrain Middle East Bank B.S.C. at the BCDR against Al Sawari Holding Co. KSC (Kuwait) and Guaranteed by Al Fawares Holding Co. KSC (Kuwait), Lotus Investment and Real Estate Company (Egypt) and Lotus Shopping Centers (Egypt) (collectively as “the Defendants”), in order for Bahrain Middle East Bank B.S.C to recover its unpaid amounts due from the Defendants under a facility agreement.</p> <p>The committee ordered that the Defendants to jointly pay BMB the sum of \$US 4,121,540.14 plus legal interest of 2% as of the date of the judgement, in addition to court and lawyers’ expenses.</p> <p>BMB has instructed its lawyers to initiate immediate enforcement action against the defendants.</p> <p>أصدرت غرفة البحرين لتسوية المنازعات حكماً بتاريخ 1 فبراير 2021 لصالح بنك البحرين والشرق الأوسط ش.م.ب. في الدعوى المقامة ضد كلا من المدعين شركة السواري القابضة ش.م.ك. (الكويت) وشركة الفوارس القابضة ش.م.ك. (الكويت) وشركة لوتس للاستثمار والتنمية العقارية ش.م.م. (جمهورية مصر العربية) وشركة لوتس لمراكز التسويق ش.م.م.</p>	المعلومات الجوهرية

	<p>(جمهورية مصر العربية) من أجل تحصيل المبالغ الغير مدفوعة من المدعي عليهم حسب موجب عقد القرض.</p> <p>وقد حكمت الهيئة أن على المدعو عليهم بالتضامن سداد مبلغ 4,121,540.14 دولار أمريكي بالإضافة إلى احتساب الفائدة القانونية بواقع 2 % اعتباراً من تاريخ الدعوى والزامهم بسداد مصاريف الدعوى وأتعاب المحاماة.</p> <p>أصدر بنك البحرين والشرق الأوسط تعليماته إلى محاميه ببدء إجراءات التنفيذ ضد المدعو عليهم.</p>	
Impact on Financial Position	<p>Upon successful enforcement, the Bank may receive an income of \$US 4,121,540.14 plus other collected expenses.</p> <p>Collection of the amount rewarded is dependent on successful enforcement action in several jurisdictions and on the defendants' capacity to repay.</p> <p>عند استكمال اجراءات التنفيذ قد يتمكن البنك من تحصيل مبلغ 4,121,540.14 دولار أمريكي بالإضافة إلى المصاريف الأخرى المتعلقة.</p> <p>سيعتمد تحصيل المبلغ على نجاح الاجراءات التنفيذية في عدد من الولايات القضائية بالإضافة الى مقدرة المدعي عليهم على السداد.</p>	الأثر على المركز المالي
Previous relevant disclosures (if any)	<p>Announcement dated 20-7-2020 (published on BHB on 21-7-2020) titled "Legal Action initiated against 8 parties to recover \$USD 6.6 million"</p> <p>الإعلان المؤرخ 20-7-2020 والذي تم نشره في موقع بورصة البحرين تاريخ 21-7-2020 بعنوان "رفع دعوى قضائية ضد 8 أطراف لاسترداد 6.6 مليون دولار أمريكي".</p>	إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وُجدت)

Name	Mohamed Alhusaini	محمد الحسيني	الاسم
Title	Head of Compliance & MLRO	رئيس قسم الالتزام ومسؤول الإبلاغ عن غسل الأموال	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	
			